
1

PROTOKoI, NR XLVU/l3

z sesji Rady Miejskiej w Jpdrzejowie

odbytej w dniu 30 grudnia 2013 roku w Centrum Kultury w Jgdrzejowie.

Ad. 1.
O godzinie 1000 Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz otworzyl obrady

XLVII sesji Rady Miejskiej w Jpdrzejowie.
Przewodniczqcy Rady powital zaproszonych goSci, radnych, burmistrza, kierownik6w

jednostek organizacyjnych gminy, soltys6w oraz wszystkich przyby\ych na obrady.
Przewodniczqcy Rady stwierdzil, i2 na sali obrad obecnych jest 18 radnych i orzekl,

ze jest to quorum prawomocne do podejmowania uchwal.
Przewodnicz4cy Rady zglosil kandydaturg radnego Roberta Kruka na sekretarza obrad

XLVII sesji Rady Miejskiej. Innych kandydatur nie zgloszono. Radny R. Kruk wyrazil zgodE
na kandydowanie.

Przewodniczqcy Rady poddai pod glosowanie kandydaturE radnego R. Kruka na
sekretarza obrad XLVII sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie:

Za  -  18
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednoglo5nie wybrala radnego R. Kruka na sekretarza
obrad XLVII sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.

Ad.2
Proponowany porz4dek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Przyjgcie porzqdku obrad.
3. Przyjgcie protokol6w z poprzednich sesji.
4. Zapytania i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanie z dzialalnoSci Burmistrza migdzy sesjami.
6. Informacj a o realizacji uchwal podjgtych na sesjach Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

w dniach: 22 pu2dziemika, 7 listopada oraz 22 listopada 2013 r.
7. Uchwala w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakladu Uslug

Komunalnych w JEdrzej owie.
8. Uchwala w sprawie upowaZnienia Dyrektora OSrodka Pomocy Spolecznej Miasta

i Gminy w Jgdrzejowie do prowadzenia postgpowan w sprawach dodatk6w
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9. Uchwala w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej dokonania oceny zloZonej skargi.
10. Uchwala w sprawie przyznania doplat w sp6lkach prawa handlowego do taryf dla

zbiorowego zaopatrzenia w wodg i zbiorowego odprowadzania Sciek6w.
11. Uchwaia w sprawie przeznaczenia do sprzedaZy w drodze przeta"rgu publicznego

lokalu mieszkalnego stanowiqcego wlasnoSd komunaln4.
12. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzedaLizy w drodze przetargu publicznego

lokalu mieszkalnego stanowi4cego wlasnoSi komunaln4.
13. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzeda2y w drodze przetargu nieruchomo5ci

komunalnei.
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14. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzedaZy w drodze przetargu nieruchomoSci
komunalnej.

15. Uchwala w sprawie przeznaczeni.a do sprzedaZy w drodze przetargu nieruchomoSci
komunalnej.

16. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzeda2y w drodze przetargu nieruchomoSci
komunalnej.

17. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzedaZy w drodze przetargu nieruchomoici
komunalnej.

18, Uchwala w sprawie \.vyrazenia zgody na zawarcie umowy dzierZawy czgSci gruntu
komunalnego na okres dht2szy niZ trzy lala.

19. Informacja o realizacji zadari oSwiatowych za rok szkolny 2O12/2013.
20, Informacja o wydanych decyzjach z tltulu wzrostu warto3ci nieruchomoSci na skutek

uchwalenia planu miejscowego tzw. renta planistyczna.
21. Odpowiedzi na interpelacje.
22. Sprawy r62ne.
23. Zamkniqcie obrad.

Burmistrz M Piszczek poprosil o zmiane porzadku obrad:
) wprowadzenie do porzadku obrad sesji uchwaly w sprawie zmian w budZecie miasta
i eminv na 2013 rok iako pkt.7 porzadku obrad:
) wprowadzenie do porzadku obrad sesii uchwalv w sprawie ustalenia wykazu w)'datk6w
niewysasajacych z uplywem roku budZetoweso 2013. oraz oke6lenie ostatecznego terminu
dokonania t)'ch wydatk6w. jako pkt.8 porzadku obrad:
) wykre6lenie pkt.13- uchwala w sprawie orzeznaczenia do sprzedaZy w drodze przetargu
nieruchomoSci komunalnej.

Z a - 1 7
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0

Porzadek obrad sesji ze zmianami wprowadzonymi przez Burmistrz M. Piszczka zostal
przyjety.

Nowy porzqdek otrrad:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Przyjgcie porz4dku obrad.
3. Przyjgcie protokol6w z poprzednich sesji.
4. Zapytania i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanie z dzialalnoici Burmistrza migdzy sesjami.
6. Informacja o realizacji uchwal podjgtych na sesjach Rady Miejskiej w Jgdrzejowre

w dniach: 22 pa2dziemik4 7 listopada oraz 22listopada2ll3 r.
7. Uchwala w sprawie zmian w budZecie miasta i gminy na 2013 rok.
8. Uchwala w sprawie ustalenia wykazu wydatk6w niewygasaj4cych z uplywem roku

budZetowego 2013, onz okreSlenie ostatecznego terminu dokonania tych wydatkow.
9. Uchwala w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakladu Uslug

Komunalnych w Jgdrzejowie.
10. Uchwala w sprawie upowaZnienia Dyrektora OSrodka Pomocy Spolecznej Miasta

i Gminy w Jgdrzejowie do prowadzenia postgpowari w sprawach dodatk6w
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11. Uchwala w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej dokonania oceny zloZonej skargi.
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12. Uchwala w sprawie ptzyznania doplat w sp6lkach prawa handlowego do taryf dla
zbiorowego zaopatri€nia w wodg i zbiorowego odprowadzania 6ciek6w.

13. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzedaZy w drodze przetargu publicznego
lokalu mieszkalnego stanowiqcego wlasno5i komunaln4.

14. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzedazy w drodze przetargu publicznego
lokalu mieszkalnego stanowi4cego wlasnoSi komunalnq.

15. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzedaZy w drodze przetargu nieruchomoSci
komunalnej.

16. Uchwala w sprawie ptzeznaczenia do sprzeda2y w drodze ptzetaxg:u nieruchomoSci
komunalnej.

17. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzedu|y w drodze przetargu nieruchomoSci
komunalnej.

18. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzeda2y w drodze przetargu nieruchomoSci
komunalnej.

19, Uchwala w sprawie wyrahenia zgody na zawarcie umowy dzier2awy czQ5ci gruntu
komunalnego na okres dluZszy niZ trzy lata.

20. Informacja o realizacji zadari odwiatowych za rok szkolny 2012/2013.
21. Informacja o wydanych decyzjach z tyl:ulu wzrostu wartoSci nieruchomoSci na skutek

uchwalenia planu miejscowego tzw. renta planistyczna.
22. Odpowiedzi na interpelacje.
23, Sprawy r62ne.
24. Zamknigcie obrad.

Ad.3
Protokoly zostaly przyjgte bez uwag.

Ad.4
1. Radny K. Michalski zwr6cil ponownie uwagE, i2 przy nowo wybudowanej drodze

tr-ysak6w- Ludwin6w, Nadle6nictwo zorganizowala punkt zaladunku drewna.
W zwiq.zku z tym czg!;6 drogi jest notorycznie zarieczyszczona. Radny K. Michalski
poprosil o podjgcie dzialari, celem zobowi4zania NadleSnictwa do posprzqtania drogi
oraz pobocza.

2. Radna J. Szreniawa poinformowala, i2 Samorz4dowe Kolegium Odwolawcze
w Kielcach cofnglo decyzjg z dnia 12 lipca 2013r. Naczelnik Wydzialu Rolnictwa
i Gospodarki Gruntami W. Abramowicz na Komisjach informowal, iZ dzialka (389/1
oraz 595/1) ma by6 wkomponowana w budynek Pana Nowakowskiego. W zwi1zku
z tym Radna plta czy Pan Nowakowski przystEpowal do przetargu.
Naczelnik W. Abramowicz poinformowala Radna J. Szreniawe, i2 Pan Nowakowski
przystepowal do przetargu.

3. Radna J. Szreniawa zapytala, czy osoba, kt6ry wygrala przetrg ( dzialki 38911 oruz
595/1) zwr6cila sig do Gminy o wykonanie kanalizacji wodoci4gowej i Sciekowej na
swojej posesji. Radna plta czy to prawda.

4. Radny G. Ku3mierz poprosil o ponowne przedstawienie informacji :
- jaki procent mieszkafc6w naszej gminy wnioslo oplaty za odbi6r Smieci;
- jakie koszty ponosi gmina zwiqzane z odbiorem Smieci;
- jaki obecnie jest koszt w przeliczeniu najednego mieszkahca za odbi6r imieci.
Radny prosi o informacje o stanie aktualn)'rn niepodlegajqce weryfikacj i, jak mialo to
miejsce na sesji w listopadzie, kiedy informacjp Pana Burmistrza weryfikowal
Naczelnik Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami W. Abramowicz.
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5. Radny G. Ku5mierz w imieniu mieszkaric6w poprosil o dotrzymanie skladanej przez
Burmistrza wczeSniej deklaracji m6wi4cej o obniZce oplat za pobieranie Smieci. Nie
mozna w nieskoriczonoSd czeka6, u2 rzqd wprowadzi poprawkg do ustawy, aby po
podjEciu nowej uchwaly przez Radg Miasta mieszkafcy nie musieli sklada6 nowych
deklaracji. Mo2na nanie6d korektg jak to sig robi, gdy ktoS ma nadplatg w podatku, 2e
obniZa sip kolejn4 ratg.

6. Radny G. Ku6mierz zaznaczyl, i2 odpowiedZ, jak4 otrzymal od Pana Burmistrza na
pi6mie odnoSnie remontu drogi Brynica-Skroni6w o tre5ci" 2e obecnie trwaj4 prace
majqce na celu likwidacjg dziur na wskazanym odcinku drogi" jest 2enujqca. Radny
oSwiadczytr, i2 od wiosny br. nie byl prowadzony Zaden remont tej drogi. Radny
oczekuje na odpowiedZ zawierajqc4 dokladne wskazanie daty i zakresu prowadzonych
prac zwlqzanych z usuwaniem dziur na wyZej wymienionym odcinku drogi.

7. Radny G. KuSmierz przypomnial, i2 na sesji w listopadzie br. podjqty zostal temat
dotycz4cy RIOK w Potoku Matym. Pan Burmistrz powiedzial, iZ ,,wsp6lnicy nie
zlo2yli dokument6w do s4du, po p6l roku sp6lka przestala istniei". W zwiEzku z tym
Radny prosi o przedstawienie, jakajest s).tuacja dzialek poloZonych w Potoku Malym,
kt6re gmina wniosla jako udzial do w/w sp6lki, a mianowicie: czy nadal sq wlasnoSci4
gminy, czy majq czyst4 hipotekg, czy sq obciqZone hipotek4 w zwi4zku z maj4cym
powstai RIPOK?

8. Radny G. KuSmierz poinformowal, i2 Wsp6lnota Mieszkaniowa otrzymala
zawiadomienie o wysokoSci wnoszonych oplat, chodzi o pierwszq ratg. Radny pyta
czy nie mo2na pierwszej raty przesun46, poniewa2 data pierwszej raty to 31 styczeh, a
Wsp6lnota dopiero 31 stycznia otrzy,rnuje wplaty od mieszkaric6w. Radny zapylal, czy
jeSli do UrzEdu wplynie oplata za Smieci w lutym to mo2liwe jest nienaliczanie
odsetek.

9. Radny G. KuSmierz zapytal jak to siq dziejp, i2 Pan Burmistrz wprasza z posiedzenia
Komisji mieszkanca, kt6ry chce w posiedzeniu uczestniczyi. Jaka jest tego podstawa,
skoro posiedzenia Komisji sE jawne.

10. Radny G. Ku5mierz dodal, iz odbywaj4 siE badania dzieci w szkolach podstawowych
i gimnazjach. Podczas tych badan jest jedynie obecna pielggniarka, a nie ma lekarza.
W p62niejszym czasie wychodzq choroby np. skolioza. Nale2y przewidziei
w bud2ecie lub w inny spos6b, aby od nastgpnego roku w szkolach podstawowych
i gimnazjach byty badane przynajmniej raz w roku przez lekarza, aby uniknq sy'tuacji,
i2 rodzice dowiaduj4 siE po kilku latach, 2e dziecko ma skoliozE, a nikt tego wcze5niej
nie zatwa2yl i s4 problemy z leczeniem.

11. Radny S. Stradomski ponowil swoj4 interpelacj E z dnia 3 pu2dziemika 2013r.
w sprawie usuniQcia wglQbienia na ul. Przemyslowej ( naprzeciw KARTEL) Radny
dodal, i2 otrzymal pismo , i2 wykonawca w ramach gwarancji mial usun4i usterkQ do
korica listopada. Do tej pory jednak nic nie zostalo zrobione.

Ad.5
Nie zgloszono uwag do sprawozdania z dzialalnoSci Burmistrza mipdzy sesjami.

Ad.6
Nie zgloszono uwag do informacji o realizacji uchwal podjgtych na poprzedniej sesji.

Ad.7
Wiceprzewodniczqcy W . Kgdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Przewodniczqcy Rady Miejskiej P. Blaszkiewicz odc4tal projekt uchwaly.
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W glosowaniu wziglo udzial 18 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie zmian w budiecie

miasta i gminy na 2013 rok nastgpuj4c4 ilo5ci4 glos6w:
Za - 18 glos6w
Przeciw - 0 glost6w
Wstrzymalo sig - 0 glost6w
/Uchwala nr XLYII/412/13 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.8
Wiceprzewodniczqcy W. KEdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej P. Blaszkiewicz odczytal projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 18 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie ustalenia wykazu
wydatk6w niewygasaj4cych z uplyrvem roku bud2etowego 2013, oraz okreSlenia
ostatecznego terminu dokonania tych wydatk6w nastppuj4cq iloSciq glost6w:
Za - 18 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XLVII/413/13 w zal4czeniu do profokolu/.

Ad.9
Wiceprzewodnicz4cy W . Kgdra odc4tal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny A. Czajor zaproponowal, aby w zaL. nr 3, jako ostatni punkt dopisai ,,prace
wykonywane przez ZUK, a nie ujqte w wykazach bgdq rczliczane wedlug wyceny na
podstawie roboczogodzin". Radny dodal, i2 ZUK wykonuje wiele prac i nale2y poprawii
kondycjg finansow4 tegd Zakladu.
Kierownik Zakladt Uslug Komunalnych A. W6jcik poinformowal, iZ s4 zadania, kt6re
wczeSnie nie byly zakladane, a zostaj4 powierzone, moZna zapisad to, jako ,,inne zadania",
kt6re zostan4 dodane w ciqgu roku. Wymienione w wykazach zadania nie sqjednostkowe.
Burmistrz M. Piszczek dodal, i2 koszty zostaly okre5lone na podstawie dotychczasowych
do$wiadczei, cip2ko przy wykonywaniu niekt6rych z prac przeliczy(, je na roboczogodziny.
Radny A. Czajor oSwiadczyl, iz nie sklada formalnego wniosku w tej sprawie.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej P. Blaszkiewicz odczytal projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo :udzial 18 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg w sprawie ustalenia stawki dotacji
przedmiotowej dla Zakladu Uslug Komunalnych w Jgdrzejowie nastgpujqcq iloSciq
glos6w:
Za - 18 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XLYlUAlAll3 w zal4czeniu do protokolu/,

Ad.10
Wiceprzewodnicz4cy W . Kgdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej P. Blaszkiewicz odczytal projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 18 radnych.
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Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalp w sprawie upowaZnienia
dyrektora OSrodka Pomocy Spolecznej Miasta i Gminy w Jgdrzejowie do prowadzenia
postppowari w sprawach dodatk6w energetycznych nastgpuj4cq iloSci4 glos6w:

/Uchwala nr XLVII/415/13 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.11
Wiceprzewodniczqcy W . Kqdra odc4tal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej P. Blaszkiewicz poinformowal Radg, iz w dniu dzisiejszym
wplynglo pismo z pro6b4 o udzielenie glosu w sprawie wczedniej zlolonej skargi. Glos w tej
sprawie nie zostanie udzielony, natomiast pismo zostanie skierowane do Komisji Rewizyjnej
w celu rozpatrzenia. Jeili Komisja Rewizyjna uzna za wskazane, zostane Paistwo poproszenl
na posiedzenie Komisji. Przygotowana kopia pisma dla Radnychjest dostEpna w Biurze Rady.
Przewodniczqcy Rady Miejskiej P. Blaszkiewicz odczytal projekt uchwaly.
W glosowaniu wziElo udzial 18 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalp w sprawie zlecenia Komisji
Rewizyjnej dokonania oceny zlo2onej skargi nastgpuj4c4 ilo5ciq glos6w:

Za
Przeciw
Wstrzymalo sip

Za
Przeciw

Za
Przeciw

Za
Przeciw

- 18 glos6w
- 0 glos6w
- 0 glos6w

- 18 glos6w
- 0 glos6w

- 17 glos6w
- 0 glosriw

- 18 glos6w
- 0 glos6w

Wstrrymalo sig 0 glos6w
/Uchwala nr XLVII/416/13 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.12
Wiceprzewodnicz4cy W. Kgdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej P. Blaszkiewicz odczl'tal projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 17 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalp w sprawie przyznania doplat w
sptilkach prawa handlowego do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodp i zbiorowego
odprowadzania $ciek6w nastgpujqc4 ilo6ci4 glos6w:

Wstrzvmalo sie 0 glos6w
/Uchwala nr XLYIU4IT ll3 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.13
Wiceprzewodniczqcy W . Kqdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej P. Blaszkiewicz odczytal projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 18 radnych.

Rada Miejska w Jpdrzejowie powzipla uchwalg w sprawie przeznaczenia do
sprzedairy w drodze przetargu publicznego lokalu mieszkalnego stanowi4cego wlasno56
komunaln4 nastgpuj4cq iloSci4 glos6w:



I

Wstrrymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XLVII/418/13 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.t4
Wiceprzewodniczqcy W. Kpdra odcqtal vzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej P. Blaszkiewicz odczl'tal projekt uchwaly.
W glosowaniu wziplo udzial 18 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie przeznaczenia do
sprzedaiy w drodze przetargrr publicznego lokalu mieszkalnego stanowi4cego wlasnoSd
komunaln4 nastgpuj4c4 iloSciq glost6w:
Za - 18 glos6w
Przeciw - 0 glosriw
Wstrzymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XLVII/419/13 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.l5
Wiceprzewodniczqcy W . Kgdra odczltal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie rmiesiono.
Przewodniczqcy Rady Miejskiej P. Blaszkiewicz odczytal projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 17 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalp w sprawie przeznaczenia do
sprzeda2y w drodze przetargu nieruchomo5ci komunalnej nastgpuj4c4 iloSciq glosriw:
Za - 17 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrrymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XLYII/420/13 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.16
Wiceprzewodniczqcy W. Kgdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Przewodniczqcy Rady Miejskiej P. Blaszkiewicz odczy'tal projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 17 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie w sprawie
przeznaczenia do sprzedaiy w drodze przetargu nieruchomoSci komunalnej
nastgpuj4c4 ilo5ci4 glos6w:
Za - 17 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr Xl,YlU42lll3 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.l7
Wiceprzewodniczqcy W . KEdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej P. Blaszkiewicz odczl.tal projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo ludzial 17 radnych.
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Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg w sprawie w sprawie
przeznaczenia do sprzedairy w drodze przetargu nieruchomoSci komunalnej
nastgpuj4cq ilo5ciq glos6w:
Za - 17 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrrymalo sip - 0 glosriw
/Uchwala nr XlYlll422ll3 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.18
Wiceprzewodniczqcy W. Kqdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie wniesiono.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej P. Blaszkiewicz odczl.tal projekt uchwaly.
W glosowaniu wziplo ttdzial 18 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg w sprawie w sprawie
przeznaczenia do sprzedaiy w drodze przetargu nieruchomoSci komunalnej
nastgpuj4cq iloSci4 glos6w:
Zz - 17 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrrymalo sig - 1 glos6w
/Uchwala nr XLYIIl423ll3 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.19
Burmistrz M. Piszczek zglosil autopoprawke do oroiektu uchwaiv:
) w {1 sformulowanie ,.na okres dluZszv niZ trz.v lata" zastapi6 zapisem .. na okes siedmiu

laf'.
Wiceprzewodniczqcy W . Kgdra odczltal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej P. Blaszkiewicz odczTlal projekt uchwaly z uwzglgdnieniem
autopoprawki zgtoszonej przez Burmistrza M. Piszczka.
W glosowaniu wziqlo udzial 18 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie wyraienia zgody na
zawarcie umowy dzier2awy czgSci gruntu komunalnego na okres siedmiu lat
nastgpuj4cq ilo5ci4 glos6w:
Za - 18 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sip - 0 glos6w
/Uchwala nr XLYlll424ll3 w zal4czeniu do protokolu/,

Ad.20
Radna E. Bartosz zapvtala Kierownika Gminneqo Zespolu Obslugi Szk6l i Przedszkoli
J. Robaka" czv znane saju2 niedoplatv na poszczeg6lnych stopniach awansu zawodowego za
rok 2013.
Kierownik Gminnego Zespolu Obslugi Szk6l i Przedszkoli J. Robak poinformowal. i2 trwaja
w)rliczenia. Kierownik zobowiazal sie. iz udzieli odpowiedzi Radnei.

Informacja zostala przyjpta.



Ad.2l

Informacja zostala przyjpta,

Ad.22
1 . Ad. I Burmistrz poinformowat, i2 sprawa zgtoszona przez Radnego K. Michalskiego -

zarieczyszczania drogi oraz poboczy przez Nadle6nictwo na drodze tr ysak6w-
Ludwin6w zostanie ponownie zgloszona do Strazy Miejskiej.

2. Ad2 , Ad. 3 Burmistrz M. Piszczek poinformowal Radnq J. SzreniawE, i2 nigdy nie
moZna warunkowaf rozstrzygnigcia przetargu, czy teL kwoty, kt6ra zostala podana
w postgpowaniu przetargowym wykonaniei'ir kmali?acji czy wody. Nigdy nie bylo
takich obietnic i deklaracji. Rozmowy na ten temat byly jednak odpowied2 byla
jednoznaczna, nie ma moZliwoSci, aby Gmina warunkowala dokonania transakcji
deklaracjami wykonania kanalizacji lub wody.

3. Ad. 5 Burmistrz M. Piszczek zaptl:al czy znana jest Radnemu podstawa prawna, kt6ra
okeSla tryb postgpowania w wypadku ponownego skladania deklaracji lub ponownej
kwoty, jeZeli Rada Gminy podejmie uchwalE zmieniajqc4 kwotE przepis wszystko
reguluje.
Radny G. KuSmierz dodat, iz nie jest konieczna zmiana deklaracji, poniewaZ Radny
nwaza, ze jeZeli jest kwota nadplacona, nastgpnq ratQ mo2na umorzyi w caloSci lub
w czgdci.
Burmistrz M. Piszczek odpowiedzial, i2 nie ma takiej mo2liwoSci wszystko, wynika
z przepis6w.

4. Ad9 Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 nie wyprosil nikogo z posiedzenia
Komisji. Burmistrz poinformowal jedynie, i2 nie ma jeszcze sesji.

5 .  A d . 7
Naczelnik Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami W. Abramowicz
poinformowal, i2 w zwiqzktt z tym, 2e sp6lka nie zloZyla wniosku do Krajowego
Rejestru Sqdowego o zarejestrowanie, nie powstala. Sp6lka z ograniczon4
odpowiedzialnoSci4 powstaje w momencie wpisania jej do KRS. Pismo m6wi4ce
o t1yrr1, i2 Gmina Jgdrzej6w nie wyzbyla siE prawa wlasnoSci nieruchomo6ci, kt6re
wniosla do sp6lki jest w Wydziale. Dzialka nie ma Zadnych obciq2e6, nie jest
obci4Zona hipotekE, jest wlasnodciq Gminy Jgdrzej6w i Gmina Jgdrzej6w moze ni4
dysponowai.

6. Ad.4 Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 wyliczenia, co do koszt6w, kt6re Rady
G. Kudmierz otrzymal nie zmienily sig. Wyst4pienie w sprawie Smieci zostalo
przygotowane w momencie, kiedy poziom 6ci4galnosci wynosil 73%. Naczelnik
Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami W. Abramowicz zajmuje sip tym na
bie24co i ma bie24ce informacje. Burmishz M. Piszczek zaznaczyl, i2 got6w jest dai
uchwalp , jednak wiqZe sip to z 6,5 tys. ponownymi deklaracjami. Burmistrz dodat, iz
prosil, aby Radni na komisjach wypowiedzieli sip w tej sprawie, czy dawai uchwalQ
zmieniajqc4 wysokodi stawek. Minister zadeklarowal, i2 nie wczeSniej ni2 w kwietniu
uchwala zostanie znowelizowana.

7. Ad.8 Burmistrz M. Piszczek w sprawie przesunigcia terminu platnodci dla Wsp6lnoty
Mieszkaaiowej poinformowal, i2 termin wynika bezpo6rednio z uchwaly, wiQc bez
zmiany uchwaly nie ma takiej mo2liwoSci.
Naczelnik Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami W. Abramowicz
poinformowal, i2 dla wszystkich jest taka sama czEstotliwo6i oplat.
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Radny G. KuSmierz dodal, iZ jeSli Wsp6lnota chce zaplaci(, calq kwotE po dw6ch
tygodniach, to, rhimo iz sklada wniosek do Pana Burmistrza, to i tak odsetki sq
naliczane.
Burmistrz M. Piszczek dodal, iz jest to oplata prolongacyjna i musi by6 naliczana,
moZna jedynie zmienii uchwalg.

8. Ad.6 Burmistrz M. Piszczek poinformowala, i2 sprawE drogi Brynica- Skroni6w
sprawdzi i udzieli odpowiedzi (byt mohe na przvszlych interpelacjach).

9. Ad. 10 Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 opieka medyczna jest realizowana na
podstawie kontraktu z NFZ. Odbywa sig to w oparciu m.in. o rozporz4dzenie Ministra
Zdrowia z dnia 28 sierpnia 2009r. w sprawie organizacji profilaktycznej opieki
zdrowotnej nad dzieimi i m\odzie2ar. Burmistrz M. Piszczek prz)toczyl $ 3 pkt.l Ww
rozporz4dzenia ,,Profilaktyczn4 opiekp zdiowotn4-nad uczniem sprawuj4 1) lekarz
podstawowej opieki zdrowotnej sprawujqcy opiekE zdrowotn4 nad uczniem na
podstawie deklaracj i wyboru lekuza podstawowej opieki zdrowotnej . . . " .
Rozporz4dzenie z 24 wrzeSnia 2013 w sprawie Swiadczeri gwarantowanych z zakresu
podstawowej opieki zdrowotnej m6wi o kalendarzu badaf obowiqzkowych, kt6re
przeprowadza lekarz pierwszego kontaktu. Do 19 roku irycia jest obowi4zek
przeprowadzenia dwunastu badari ( przesiewowych i bilansowych). Przepis stanowi,
w jaki spos6b odbywa sig opieka medyczna. Lekarz pierwszego kontaktu gwarantuje,
i2 na proSbE rodzica takie badanie przeprowadzi. Pafstwo podjqto decyzjg o likwidacji
sluZby zdrowia w szkolach, przez co nie ma warunk6w ( pomi eszczeh) .
Radnv G. KuSmierz wnioskowal. abv uczuli6 podstawowa opieke zdrowotna. Ze ieSli
przychodzi dziecko do lekarza i nie ma wpisu o badaniu wad oostawy to niech lekarz
orzebada dziecko ood tym katem.
Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 sprawE tq przedyskutuje z Kiercwnik ZPOZ
i zwr6ci uwagE na ten problem.

10. Ad. 1 1 Burmistrz M. Piszczek poinformowal, iz sprawE wglgbienia na
ul. Przemyslowej przekuhe, sprawdzi r6wnie2 czy byl przeglqd gwarancyjny.

Ad.23
Radna J. Szreniawa zglosila. i2 na u1. Strazackiej nie bvlo Swiatla. w zwiazku z tvm
mieszkaricv zadzwonili do Urzedu. Udzielono odpowiedzi, i2 w momencie kiedy bedzie
wiecei spraw ( usterek) dotycz4cvch odwietlenia to zostana usuniete, gdy2 musza przyjechai
pracowniclv z firm), z Radomia. Radna Oyta czv nie ma os6b w Jedrzejowie. kt6re moelvby
usuwad usterki.
Burmistrz M. Piszczek odpowiedzial, iz serwisowanie o5wietlenia ulicznego odbywa siE na
podstawie umowy zawartej na okres 12 miesigcy, kt6ra jest efektem postgpowania
przetargowego. Nie ma znaczenie miejsce pochodzenia. Burmistrz M. Piszczek zobowi4zal
sig do zbadania sprawy, dodal, i2 ftma, kt6ra nie wyviqpuje sig z wykonania prac w terminie
oonosi karv.

wleczorem.
Burmistrz M. Piszczek przyjql uwagE.
Radny G. Ku6mierz poinformowal Radg, iZ 15 grudnia o godz.
,,Paristwo w Pafstwie" byl program o elektrowniach wiatrowych,
stronie intemetowej. Radny G. Kudmierz zachEcil do jego obejrzenia.

1930 w telewizji Polsat
kt6ry jest dostgpny na
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Przewodniczqcy Rady P. BlaszkitTlr""#Fq 
"brady 

XLIV sesji Rady Miejskiej

tngr Pawel

Zalqc4niki:
1. Lista obecnoici (Radnych, soltys6w, zaproszonych goici).
2. Uchwaly Rady Miejskiej podjqta na XLVII sesji Rady Miejskiej.
3. llniosek o zabranie glosu na sesji - Maria i Wieslaw Fendrych.
4. Interpelacje Radnego G. Kuirnierza.


